
                Masfjorden kommune

Møteprotokoll
for

Ungdomsrådet

Møtedato: 20.02.2023
Møtestad: Kommunehuset/Teams
Møtetid: 09:00 - 12:00

 
 

Frammøtte medlemmer Parti Rolle
Anna Sofija Rudzite Utvalsleiar
Nikita Makarov Nestleiar
Isak Birkeland Haugland Medlem
Markus Lilletvedt Medlem
Thea Madelen Hope Medlem

 
 

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle
Natalie Rambjørg Myklebust Medlem

 
Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem
Ådne Holmaas Natalie Rambjørg Myklebust

 
Følgjande frå administrasjonen møtte:
Oppvekstleiar Rita Ludvigsen og Torill Torsvik Størkersen som førte møteboka
  

Sakliste
Saknr Tittel
      

001/2023 Godkjenning av innkalling og sakliste

002/2023 Godkjenning av møtebok

003/2023 Referatsak

004/2023 Framlegg til reguleringsplan for Hosteland Vest - offentleg ettersyn

 



001/2023: Godkjenning av innkalling og sakliste

Rådmannen sitt framlegg:
Innkalling og sakliste vert godkjend

  
  
20.02.2023 UNGDOMSRÅDET

UNG - 001/2023 VEDTAK:

Innkalling og sakliste vert godkjend

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

002/2023: Godkjenning av møtebok

Rådmannen sitt framlegg:
Møtebok vert godkjend.

  
  
20.02.2023 UNGDOMSRÅDET

UNG - 002/2023 VEDTAK:

Møtebok vert godkjend.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



003/2023: Referatsak

Rådmannen sitt framlegg:
Referatsaker vert tekne til orientering

  
  
20.02.2023 UNGDOMSRÅDET

Fylkesting for ungdom
Det vart trekt lodd mellom medlemmane. Markus vart trekt ut med Isak som vara, og Natalie vart trekt 
ut med Thea som vara.

Teknisk sjef deltok i møtet, og orienterte om budsjett og prioritering av vedlikehaldsoppgåver mellom 
anna på skulane.

Rita orienterte om at det vert sett i gang arbeid med kantstopp ved Matre skule, for å sikre av og 
påstiging. 

Torill orienterte om felles kommunestyret der mellom anna idrettsråda orienterte om sitt arbeid og 
prioriteringar for vidare bygging og vedlikehald.

Rita orienterte om inngått samarbeidsavtale med Austrheim om barnekoordinator.

Leiar og nestleiar tek i mot innspel til Ekspertgruppa i høve til barn i fattige familiar. Frist 01.mars.

Info om ny tilsett frivilligkoordinator, Kristin Kvamme Rasch.

Torill orienterte om ståa til kommunen kring spørsmål om konsesjonskraft og vidare sal, der 
kommunen i utgangspunktet skal trekkast for 47,4 millionar. 

Tur til Stortinget 
Turen er flytta frå 22.juni til 10.mars - ønskje frå rådet om å få møte Erna Solberg
Alle medlemmar i Ungdomsrådet får tilbod om å vere med, dersom dei har fått samtykke frå føresette.

Ungdomsrådet drøfta Ungdomsfond
Ramma for fondet er 30 000,- 
Aldersgruppe er 13-19 år
Det må lagast plan og rapport, inklusiv økonomi for dei som søkjer
Føremål med søknaden
Dersom det vert gjeve støtte frå ungdosmfondet til utstyr, og dette ikkje lenger skal brukast. Vert det 
donert til frivilligsentralen for gjenbruk.
Dei som får innvilga søknad til arragement, pliktar å ha desse ope for allle
Fyrste tildeling skal vere våren 2023

UNG - 003/2023 VEDTAK:

Referatsaker vert tekne til orientering

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



004/2023: Framlegg til reguleringsplan for Hosteland Vest - offentleg ettersyn

Rådmannen sitt framlegg:
Reguleringsplan for Hosteland Vest vert sendt ut til offentleg ettersyn i medhald av plan- og 
bygningslova sin § 12-10.

  
  
02.02.2023 FORMANNSKAPET

Erlend Kvamdal (H) sa han var ugild sidan han er grunneigar i området.
Formannskapet samla seg om at Kvamsdal var ugild og han forlot møtet.
Saka vart drøfta.
Framlegg til vedtak vart samrøystes (4 røyster) vedteke.

FS - 007/2023 VEDTAK:

Reguleringsplan for Hosteland Vest vert sendt ut til offentleg ettersyn i medhald av plan- og 
bygningslova sin § 12-10.

20.02.2023 UNGDOMSRÅDET

Høyringsvar Hosteland Vest
Ungdomsrådet i Masfjorden er positiv til planen. Dei meiner at det er viktig å få til ei god løysing for å 
kunne gå og sykle trygt til skulen på Nordbygda.

UNG - 004/2023 VEDTAK:

Høyringsvar Hosteland Vest
Ungdomsrådet i Masfjorden er positiv til planen. Dei meiner at det er viktig å få til ei god løysing for å 
kunne gå og sykle trygt til skulen på Nordbygda.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



Rett utskrift frå møteboka frå Ungdomsrådet den 20.02.2023 vert vitna:

____________________________
Anna Sofija Rudzite
leiar

___________________________
Rita Ludvigsen
sekretær
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